
Møte 10 - 09.03.23  
Tilstede: Ida, Jens, Karina, Omar, Erle, Axel, Selma 
Fraværende: Jonas 

 
 

1     Oppgaver fra forrige møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Fylle inn PP for Stormøtet og få med et medlem fra kvar 
komité 

Alle 
Ja 

Kontakte mentorer angående å promotere linjeforeningen Erle 
Ja 

Legg inn punkt om bruk av messenger på Stormøtet Jens 
Nei 

Lag trivselsundersøkelse Ida  
Ja 

Tenk over forventningsavklaring om edruvakt/edruligvakt, hva 
som forventes av oss på eksterne arrangementer etc. 

Alle 
Ja 

Lag egenevaluering til neste møte Alle 
Ja 

Start på erfaringsoverføringsskriv Alle 
Alle unntatt 
Selma, Maria og 
Axel 

Referat godkjent og publisert på nettsiden Karina 
Ja 

 
 

2     Prioriterte saker 
2.1  Besøk av stormester 
Styret fikk besøk av stormester som la frem diverse forslag til vedtektsendringer. Der det 
viktigste er et forslag om at leder skal være en kontaktperson for stormester i håp om at 
dette reduserer avstanden mellom styret og Den Röda Ulv. Styret skal diskutere om vi 
ønsker å fremme vedtektsendringene på generalforsamlingen i høst på neste styremøte. 
Han presenterte også en håndbok om Den Röda Ulv. Etter denne er lest over av utvalgte 
styremedlem, vil den publiseres på Volvox&Alkymisten sin nettside. 
 
2.2   Komiteopptak 
Det ble diskutert hvordan styret skal best bleste komiteopptaket.  
 
 



 

3     Komiteer (oppdatering) 
Leder 

• NV-leder og linjeleder møte på mandag 
o Skal spørre om hvordan de andre linjeforeningene har organisert sine medieroller 

• Har fått god respons på engasjementundersøkelsen og skal presentere dataen på neste 
møte. 

 
Kasserer 

• Har fått søknad om spons fra Realfagskjelleren.  

• Har undersøkt lovverket rundt taushetsplikt og stiller meg kritisk å tegne opp en skriftlig 
taushetsplikt. 

• Jeg har fått en kassererkandidat som har sagt ja til opplæring.  

• Forventer å motta en søknad fra jubgruppa om lån fra linjeforeningen for at de kan 
bestille daljer så fort som mulig. De vil mest sannsynlig presentere søknaden muntlig på 
et fremtidig styremøte.  

• Jobber med en grundigere presentasjon av økonomien til Volvox&Alkymisten samt en 
prognose for hvordan ting blir fremover.  

 
 
Nestleder 
• Stormøtet gikk fint, men det var litt dårlig oppmøte grunnet dårlig blesting. Det var heller 

ingen innsendte saker.  
 
 
Sekretær 
• Pant er hentet  
• Jobber videre med meldeskjema og filløsning for tillitsvalgtsaker på disk. Har også 

oppdatert informasjon som skal på nettsiden for å ha med meldeskjemaet og NTNU sin 
Si fra portal.   

• Har supplert med varer i kiosken  
 
 
Faddersjef 
• Hadde komiteemøte onsdag 8. mars 
• Faddepåmeldingsskjema skal legges ut i løpet av neste uke 
• Skal på Fadderseminar med 2 andre komiteemedlemmer torsdag 16.mars 
 
 
Arrkom 

• Vårfest: 
o Alt klart til lørdag 
o Billettene selger ikke like bra som forventet 

• Spillkveld: 
o Venter på svar fra Jubgruppa 

• Immball: 
o Har startt å se på lokaler 
o Det blir ikke Rockheim Panorama grunnet dårlig toalettløsning og høy kostnad 

 
 

Bedkom 
• HAV- gjennomført 

o Gode tilbakemeldinger  
o Oppsummeringsmøte, diskutert fordeling av inntekter  



• Yara er gjennomført  
• Nova Sea kontrakt er underveis  
• Min master/phd blir 22. mars på Lille London 
• VIVO  

o flere bedrifter er alt med 
o Jeg blir med på neste møte 

 
 
Nukleomedia 
• Har hatt avisslipp 
• Noen plakater underveis på venteliste 
• Alle i Nukmed ganske sprengt for øyeblikket 
• Har sendt inn nominasjon til Gullblekka (linjeforeningsavis-oscar) 
• Fått mange ønsker om merch siste tiden 
 
 
Kontorkomiteen 
• Har flyttet møtetid grunnet lavt oppmøte 
• Venter på Bake-Off plakat, ellers alt i boks 
• Har hatt klesbyttedag 
• Har delt ut vafler og blestet 
 
 

4     Undergrupper (oppdatering) 
Bumblebeats 

• Spiller BOTB på sukkerhuset i morgen 
 
InVitro 

• Ølsmaking blir lørdag 18. mars 

• Alle vi tre som driver lauget er veldig opptatte, skulle gjerne hatt med flere 
 
V&Apekatter 

• Planlegger sikringskurs med NTNUI Tindegruppa 
 
 

5     Andre saker 
5.1   En psykt vanlig uke 
Fristen for å søke støtte fra frifond ble oppdaget for sent til at vi kunne søke støtte til 
kinovisning. Det ble enighet om å erstatte kinovisning med å dele ut kake i lunsjtiden da 
dette passer med temaet hverdagsglede.  
 
5.2   Elevkveld med ent3r 
Ent3r har spurt om vi ønsker å holde stand onsdag 22 mars fra 18:00 – 20:00 for å 
presentere linjene i Volvox&Alkymisten til ungdomsskole og videregåendeelever. Leder og 
nestleder kommer til å stå på stand. 
 

6     Oppgaver til neste møte 
 

Oppgave Hvem? Utført? 

Endre kontorkominfo på nettsiden Karina 
 



Finn ut hvordan komitesøknader organiseres Axel 
 

Finn ut mer om taushetsplikt og om det er straffbart å si at noen 
har taushetsplikt uten at de har signert et lovlig dokument 

Jonas 
 

Referat fra forrige møte godkjent og publisert Karina  

Undersøke hvordan andre linjeforeninger har ordnet taushetsplikt Ida 
 

Start på erfaringsoverføringsskriv 
Maria, 
Selma, Axel 

 

Finn ting til stand på elevkveld 
Ida og Jens 

 

Send e-post og be om ting fra faunlab til stand 
Omar 

 

Lag when2meet for egenevalueringsmøte 
Ida 

 

Les Den Röda Ulvs Håndbok 
Ida, Jens, 
Erle, Omar 

 

Undersøk og lag plan for selling av merch 
Axel og 
Selma  

 

Finskriv referat fra stormøtet 
Erle 

 

 

 


